



Date: 9 January 2023

Ref:

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

CEO - Boursa Kuwait

State of Kuwait

Dear Sirs,

التاريخ: 9 يناير 2023

المرجع: 39

السيد / محمد سعود العصيمي

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

دولة الكويت

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Zain disclosure about Zain Saudi Arabia

الموضوع: إفصاح زين بخصوص شركة زين السعودية

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

In reference to the subject matter, kindly find the following disclosure as provided by Zain KSA.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نرفق لكم أدناه الإفصاح الوارد إلينا من قبل شركة الاتصالات المتنقلة السعودية (زين السعودية).

Attached; Disclosure Form of Material Information

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



بدر ناصر الخرافي

بدر ناصر الخرافي

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة زين

Bader Nasser Al Kharafi

Vice Chairman and Group CEO

شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع.) (K.S.C.P.) Mobile Telecommunications Co.
Airport Road, Shuwaikh, Kuwait - P.O.Box 22244 Safat 13083 Kuwait - T: +965 2464 4444 F: +965 2464 4552
رأس المال المدفوع: 432,705,890,900 د.ك. - رأس المال المصرح به: 432,705,890,900 د.ك. - السجل التجاري: 36025

www.zain.com



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Arabic	English	
إعلان شركة الاتصالات المتنقلة السعودية (زين السعودية) عن بيع حصص في البنية التحتية للأبراج بقيمة 3.02 مليار ريال سعودي (807 ملايين دولار أمريكي).	Mobile Telecommunication Company Saudi Arabia (Zain KSA) announces selling stakes in the tower's infrastructure at a value of SAR 3.02 billion (USD 807 million).	عنوان الإعلان Title
تعلن "زين السعودية" عن إتمام بيع البنية التحتية لأبراجها لشركة لتيس الذهبية للاستثمار "لتيس الذهبية" المملوكة لكل من: صندوق الاستثمارات العامة، و زين السعودية، وصاحب السمو الملكي الأمير سعود بن فهد بن عبد العزيز، وشركة سلطان القابضة. التزمت زين السعودية بنقل ما يقل عن 3,000 برج من أصل 8,069، سيتم نقل ملكية الأبراج المتبقية على دفعات خلال مدة لا تزيد عن 18 شهراً اطراف الصفقة : زين السعودية و "لتيس الذهبية". علماً بأن "لتيس الذهبية" مملوكة للأطراف التالية: 1-صندوق الاستثمارات العامة بنسبة 60% 2-"زين السعودية" بنسبة 20% 3-صاحب السمو الملكي الأمير سعود بن فهد بن عبدالعزيز بنسبة 10% 4-شركة سلطان القابضة بنسبة 10% تبيع "زين السعودية" ما يقل عن 8,069 من هياكل الأبراج فقط، اما كافة المعدات الأخرى من هوائيات الاتصالات اللاسلكية والبرامج والتقنيات والملكيات الفكرية تبقى ملك لـ "زين السعودية". تلخص الأسباب لتعظيم العائد على مساهمي الشركة، عبر تقليل الاعتماد على النفقات الرأسمالية والفصل ما بين ملكية وتشغيل وصيانة الأبراج، مما سيؤدي إلى تعزيز المكانة المالية لزين السعودية والتركيز على الاستثمار في الأسواق الموازية وعلى خلق قيمة لعملاء الشركة. 1-تملك حصة تبلغ 20% من رأس مال "لتيس الذهبية" 2-الحصول على مبلغ 2.4 مليار ريال سعودي (646 مليون دولار أمريكي). ستستخدم زين السعودية المتحصلات الناتجة عن الصفقة لتعظيم العائد على مساهميها وذلك من خلال مزيج من تخفيض الأعباء التمويلية عليها وتمويل استثماراتها وأعمالها الأساسية. سيتم الاعلان عن اي تطورات جوهرية حيال هذا الأمر في حينه.	Mobile Telecommunication Company Saudi Arabia "ZAIN KSA" announces the completion of selling stakes in the tower's infrastructure to Golden Lattice Investment Company ("GLIC") owned by the Public Investment Fund (PIF), Zain KSA, HRH Prince Saud Bin Fahad, and Sultan Holding Company. Zain KSA has complied with the transfer of at least 3000 towers out of the 8,069, The ownership of the remaining towers will be transferred in batches in a period not exceeding 18 months. Parties of the Transaction: Zain KSA and GLIC. GLIC shareholders are: 1-PIF; ownership 60% 2-Zain KSA; ownership 20% 3-HRH Prince Saud bin Fahd bin Abdulaziz; ownership 10% 4-Sultan Holding Company; ownership 10% Zain KSA will sell at least 8,069 physical towers infrastructure and retain ownership of all other equipment from wireless communication antennas, software, technology, and IPs. The reasons are to maximize the benefit for its shareholders through reducing the company's dependence on capital expenditures and separate the ownership, operation, and maintenance of the towers, which will lead to strengthening the financial position of Zain KSA, focusing on investing in adjacent markets and creating value to Zain's customers. 1-20% equity stake in "GLIC" 2-Receiving of SAR 2.4 billion (USD 646 million). Zain KSA will use the proceeds of the assets sale to maximize the benefit for its shareholders through a combination of Debt reduction and the funding of its investment and its core business. Any substantial developments will be announced in due course.	مقدمة Introduction
هذه الصفقة ستؤدي إلى أرباح تصل إلى 1.1 مليار ريال سعودي (293 مليون دولار أمريكي) موزعة على مدى فترة نقل ملكية الأبراج على دفعات خلال مدة لا تزيد عن 18 شهراً. ويكون نصيب مجموعة زين من هذه الأرباح بمقدار ملكيتها في زين السعودية والبالغة 37.045%.	The transaction will result in a gain of up to SAR 1.1 billion (USD 293 million) to be realized over the period of transferring ownership of the towers in batches within a period not exceeding 18 months. Zain Group share will be 37.045% from this gain, as per the Group ownership in Zain KSA.	الأثر المالي على مجموعة زين Financial Impact on Zain Group



شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع) (K.S.C.P) Mobile Telecommunications Co.

Airport Road, Shuwaikh, Kuwait - P.O.Box 22244 Safat 13083 Kuwait - T: +965 2464 4444 F: +965 2464 4552
رأس المال المدفوع: 432,705,890,900 د.ك - رأس المال المصرح به: 432,705,890,900 د.ك - السجل التجاري: 36025

www.zain.com